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PROCES – VERBAL 
 

Încheiat cu ocazia Şedinţei ordinare a Consiliului local municipal Tîrgu-Mureş 
                                     din data de 22 decembrie 2011 

 
 
 
 

S-a prezentat Sinteza procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local 
municipal Tîrgu-Mureş  din data de 30 noiembrie  2011. 

Din totalul de 23 de consilieri locali, sunt prezenţi la şedinţă 19 consilieri. Absentează 
domnii consilieri David Csaba şi Gujan Lucian. Dl.  Precup Valentin este suspendat din funcţia 
de consilier local, iar dl. Vlas Florin a demisionat din  funcţia de consilier local. 

Dl. consilier Kolozsvari: - doamnelor şi domnilor, stimaţi consilieri, declar deschise 
lucrările şedinţei de azi a Consiliului local municipal Tîrgu-Mureş, din data de azi, 22 
decembrie 2011. 

Ordinea de zi a şedinţei de astăzi cuprinde 20 de puncte şi 9 puncte  în regim de 
urgenţă. 

Din partea consilierilor UDMR am primit înainte de şedinţă o propunere şi propun ca 
înainte de ordinea de zi să discutăm acest punct pentru că este cât se poate de simplu. Este 
vorba de propunerea consilierilor UDMR privind demararea procedurilor de schimbare a 
denumirii Şcolii Generale nr. 2 în Gimnaziul Bernadi Gyorgy. Materialul a fost întocmit şi 
hotărârea este dintr-un singur articol: „Se aprobă demararea procedurii de schimbare a 
denumirii Şc. Generale nr. 2 din Tîrgu-Mureş în Gimnaziul dr. Bernadi Gyorgy. Cred că nu 
trebuie să prezint cine a fost Bernadi, vom sărbători anul viitor 100 de ani de la construirea de 
către dânsul a acestei şcoli şi cred că este de prisos orice cuvânt în plus. 

Dl. viceprimar Maior: - doresc să completez cu câteva lucruri. Având în vedere 
realizările lor pe plan administrativ şi în urma discuţiilor pe care le-am avut, propun demararea 
demersurilor privind denumirea unor instituţii de învăţământ cu numele celor doi primari – 
Emil Dandea şi Bernadi Gyorgy. Bernadi Gyorgy la Şcoala Generală Nr. 2, iar denumirea de 
Emil Dandea, în urma consultării cu dl primar, să vedem unde  

Dl. consilier Kolozsvari: - este corect şi cu permisiunea dvs. aş completa art. 1: Se 
aprobă demararea procedurilor de schimbare a denumirii Sc. Gen nr. 2  din Tîrgu-Mureş în 
Gimnaziul dr. Bernadi Gyorgy, împreună cu acordarea denumirii de Emil Dandea, uneia 
dintre şcolile construite în perioada d-lui primar Dandea; sau o altă formulare, cum doriţi. 

Supun votului dvs. 
Cine este pentru? – 21 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? - 
Propunerea a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 
 Dl. consilier Kolozsvari – daţi-mi voie să felicit consiliul pentru că am dat dovadă 

de înţelegere.  
Supun votului dvs. ordinea de zi conform convocatorului. 
Dl. viceprimar Maior. – avem un material în regim de urgenţă privind tarifele şi 

orarul de funcţionare pentru bazinul olimpic acoperit şi vă rog să-l includem şi pe acela pe 
ordinea de zi, pentru că de la 1 ianuarie trebuie să taxăm şi nu putem altfel. 

Dl. consilier Kolozsvari: - da, am primit materialul. 
Dl. consilier Bakos: - este un proces şi eu felicit consiliul cu privire la denumiri şi eu 

propun ca acea comisiei de schimbare denumiri să se ocupe şi de această speţă, dar de 
asemenea mai sunt şi alte licee, v-aş sugera să vă gândiţi şi la celelalte instituţii, acum s-a 
schimbat legea, avem puteri mărite şi v-aş sugera să  ne gândim şi la alte denumiri şi la acel 



 2

echilibru cum sunt şi în alte ipostaze, cu cetăţenii de onoare, etc. deci, să încercăm să fie 
denumite şcolile în aşa fel încât să fie echilibru. 

D-na secretar Cioban. – doresc să vă propun să renunţăm la discutarea în această 
şedinţă a punctului nr. 15, din motive strict tehnice care ni s-au adus la cunoştinţă de către 
Administraţia Domeniului Public în dimineaţa aceasta, legate de accesele în zonă şi 
conformarea şi armonizarea acestui proiect cu planurile urbanistice aprobate în zonă. Pentru că 
există tot felul de inconveniente cu privire la accese, nu ar fi bine ca în acest stadiu să se 
accepte această donaţie, că ne legăm de ea. Se va reanaliza în funcţie de PUZ-ul de acolo şi în 
funcţie de aia, în luna ianuarie putem să o reluăm. E o donaţie simplă acum, dar ea are o 
problemă de armonizare cu planurile urbanistice. Propun să o scoateţi de pe ordinea de zi şi să 
fie discutată în funcţie de acestea, în luna ianuarie. 

Dl. consilier Mozes: - cer să se aloce în bugetul pentru anul viitor, bani pentru 
semnalizarea trecerilor de pietoni. Am văzut că s-a început o procedură foarte bună, pe B-dul 1 
decembrie. Cum se intră în oraş, se vede de la distanţă foarte mare, eu spun că e o idee foarte 
bună şi anul viitor să încercăm să continuăm şi pe arterele principale – Gh. Doja, 7 Noiembrie 
şi în intersecţiile care sunt mai periculoase, dar nu sunt artere principale. Dacă se poate, să se 
aloce în bugetul pentru anul viitor, bani pentru aceste lucruri. 

Dl. consilier Kolozsvari: - fiind în comisia de circulaţie, am discutat şi acolo şi am 
avut deosebită grijă ca ceea ce comisia de circulaţie a recomandat, să cuprindem şi în buget. 

D-na consilier Roman: - am o propunere, să marcăm într-un fel ziua de azi, nu doar 
datorită apropierii zilei de Crăciun, ci de faptul că de mai bine de 20 de ani s-a întâmplat un 
eveniment atât de important  încât noi astăzi putem fi în această sală şi să discutăm lucrurile pe 
care le facem. Am simţit eu nevoia, fiind mai tânără, pe mine m-a marcat destul de tare acel 
eveniment, astfel ar merita să ţinem un moment de reculegere pentru cei care au făcut posibil 
ca noi azi să discutam despre aceste aspecte. 

Dl. consilier Kolozsvari: - este o propunere înţeleaptă şi propun să începem cu un 
moment de reculegere. 

Dl. consilier Balint: - executivul să ia toate măsurile pentru asigurarea materialului 
antiderapant. Sunt anumite zone din oraş care şi  cu ninsoarea aceasta foarte sporadică au 
devenit foarte impracticabile, mai ales la străzile în pantă. 

A doua problemă se leagă de ceea ce a spus dl. consilier Mozes, cândva au fost 
montate indicatoare la intersecţia străzilor, să se vadă ce stradă este, eventual şi intervalul 
numeric, ar fi foarte benefic nu numai pentru turişti, dar şi pentru noi. Desigur, aceste denumiri 
să fie bilingve.  

Dl. consilier Kolozsvari: - nefiind alte observaţii, supun aprobării dvs. ordinea e zi 
cu cele 20 de puncte, mai puţin punctul 15, ceea ce a propus d-na secretar să-l retragem. In 
regim de urgenţă avem 8 puncte, la care se adaugă materialul propus de dl. Maior, cu taxele 
pentru bazinul olimpic.  

Cine este pentru? – 21 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? –  
Cine se abţine? –  
Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 
Punctul nr. 1 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al municipiului Tîrgu-Mureş 

pentru anul 2011: 
Dl. consilier Kolozsvari: - daţi-mi voie să fac o remarcă tocmai pentru a câştiga 

timp, am verificat încă o dată această propunere de rectificare a bugetului, este vorba de 
transfer din bugetul de stat, îndeosebi pentru învăţământ, anumite corecturi la reparaţii de 
infrastructură. Este o rectificare de rutină care consider că fără alte discuţii,  putem da curs 
acestei rectificări. 

Dacă nu sunt observaţii, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 
Cine este pentru? – 20 voturi 
Cine este împotrivă? –  
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Cine se abţine? –  
 
Hotărârea a fost adoptată cu  20 de voturi pentru. 
(Nu a votat dl. consilier Sita Ioan). 
Punctul nr. 2 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind aprobarea alocaţiilor bugetare pentru perioada ianuarie- 

decembrie 2012 pentru  solicitanţii de subvenţii în baza Legii nr.34/1998 şi a H.G. 
nr.1153/2001 cu modificările şi completările ulterioare: 

Dl. consilier Kolozsvari: - materialul a fost avizat de către comisiile de specialitate 
fără observaţii. 

Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 
Cine este pentru? – 21 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? -  
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi. 
Punctul nr. 3 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr. 339 din 30 septembrie 2010 

referitoare la susţinerea financiară a subprogramului „Reamenajarea şi modernizarea Grădinii 
zoologice din Tîrgu-Mureş, judeţul Mureş” de către Consiliul Local Municipal Tîrgu-Mureş: 

Dl. consilier Kolozsvari: - este finanţat din fonduri europene. Comisiile de 
specialitate au  avizat favorabil proiectul de hotărâre. 

Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 
Cine este pentru? – 21 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? -  
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi. 
Punctul nr. 4 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind reducerea cotei de impozitare de la 1,5% la 0,25% la unele 

imobile aflate în concesiunea S.C. LOCATIV S.A. Tîrgu-Mureş pentru anul fiscal 2011. 
Dl. consilier Kolozsvari: - în fiecare an am avut această posibilitate de a acorda 

facilităţi.  
D-na consilier Georgescu: - doresc să atrag atenţia consiliului că de repetate ori am 

votat reducerea cotei de impozitare pentru SC Locativ. Propun totuşi, aşa cum Guvernul dă 
ajutoare de încălzire diferenţiat verificând starea materială a celor care primesc aceste ajutoare, 
ar fi bine ca SC Locativ SA să verifice starea materială  a celor care stau în aceste locuinţe, 
fiindcă s-ar putea să fie diferenţiată chiria care li se poate percepe.  

Dl. consilier Kolozsvari: - supun votului dvs. proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? – 20 voturi 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? – 1 abţinere (Georgescu M.) 
Hotărârea a fost adoptată cu 20 de voturi pentru şi o abţinere. 
Observaţia făcută de d-na Georgescu este foarte binevenită şi directorul de la SC 

Locativ SA să prezinte până la şedinţa următoare această analiză propusă de d-na Georgescu. 
Punctul nr. 5 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind planul de lucrări de interes local pentru 2012, pentru 

beneficiarii venitului minim garantat: 
Dl. consilier Kolozsvari: - materialul a fost avizat de către toate comisiile de 

specialitate fără observaţii. 
Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 
Cine este pentru? – 21 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? -  
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi. 
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Punctul nr. 6 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind modificarea contractului de concesiune încheiat cu S.C. 

LOCATIV S.A. în sensul includerii  în  acesta  a imobilelor situate în cartierul Belvedere, str. 
Berlin, nr. 3  şi 5. 

Dl. consilier Kolozsvari: - materialul a fost avizat de către comisiile de specialitate 
fără observaţii. 

Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 
Cine este pentru? – 20 voturi 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? -  
Hotărârea a fost adoptată cu 20 de voturi pentru. 
(Nu a votat dl. consilier Sita I.) 
Punctul nr. 7 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind prelungirea unor contracte de închiriere pentru spaţii cu 

altă destinaţie decât aceea de locuinţă precum şi repartizarea spaţiilor aflate în proprietatea 
municipalităţii. 

Dl. consilier Kolozsvari: - materialul a fost avizat de către comisiile de specialitate 
fără observaţii. 

Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 
Cine este pentru? – 21 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? -  
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi. 
Punctul nr. 8 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de prioritate în vederea atribuirii de 

locuinţe din  fondul locativ de stat, locuinţe sociale, locuinţe pentru chiriaşi evacuabili din 
locuinţele retrocedate  şi locuinţe pentru pensionari, destinate închirierii pentru anul 2012. 

Dl. consilier Kolozsvari: - materialul a fost avizat de către comisiile de specialitate 
fără observaţii. 

Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 
Cine este pentru? – 21 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? -  
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi. 
Punctul nr. 9 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind numirea directorului intermediar şi a unui reprezentant al 

municipiului Tîrgu-Mureş la Universitatea Populară Tîrgu-Mureş: 
Dl. consilier Kolozsvari: - este vorba de varianta a doua. 
Dl. viceprimar Csegzi: - este vorba despre o perioadă intermediară, pregătim un nou 

statul al universităţii, cu denumirea de cultural-ştiinţifică Tîrgu-Mureş şi în luna ianuarie vom 
veni cu acest material. 

Dl. consilier Kolozsvari: - trebuie să facem propuneri pentru reprezentantul 
Consiliului local. 

Dl. viceprimar Maior: - îl propun pe dl. Sita Ioan. Dl. Csegzi Sandor să fie 
preşedinte, şi dl. Sita Ioan. 

Dl. consilier Kolozsvari: - au fost propuşi domnii Csegzi Sandor şi Sita Ioan. 
D-na secretar Cioban: - va trebui numit un reprezentant al dv. titular în consiliul 

universităţii, aveţi varianta II art. 2, şi un  înlocuitor al acestuia. Vreau să stabiliţi care este 
titular şi cine-l înlocuieşte. Interimar este numai d-na director propusă care este acum, până se 
organizează un concurs în condiţiile legii. Va fi o lună sau două, în funcţie de cum se 
demarează procedurile, dar cel care se numeşte din partea dvs. ca reprezentant, el se numeşte 
cu un mandat de 4 ani, aşa cum scrie la toate organizaţiile, unul titular şi un supleant. 
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Dl. viceprimar Maior: - propun pe dl. Csegzi Sandor titular, iar dl. Sita Ioan 
înlocuitor. 

Dl. viceprimar Csegzi: - va exista un consiliu ştiinţific care va conduce această 
universitate, unde sper ca mai mulţi  consilieri care sunt profesori universitari în cadrul 
consiliului să facă parte, o să facem aceste propuneri la şedinţa următoare. 

Dl. consilier Bakos: - vin cu nişte propuneri de detaliu, de amănunt, în sensul că din 
moment ce am schimbat denumirea trebuie să împuternicim măcar verbal directorul interimar 
să facă acele modificări necesare ce intervin o dată cu schimbarea denumirii. Eu personal am 
anumite temeri ca denumirea să nu fie potrivită, din moment ce sunt o serie de cursuri foarte 
bune care se fac la această universitate populară şi poate ar trebui să alocăm  mai mult buget, 
sau noul director care va veni să facă o promovare mai bună, fiindcă se fac lucruri bune la 
această instituţie şi sunt mulţi care absolvă cursurile de acolo şi sunt utile. Să nu uităm că sunt 
cursuri de formatori care sunt foarte la modă şi alte firme îşi fac promovare puternică, noi mai 
puţin. O dată cu aceste autorizaţii care trebuie să le refacem o dată cu schimbarea denumirii, 
atunci să se ocupe cineva şi de acest aspect, dl. viceprimar care va fi membru acolo. 

Dl. consilier Matei: - o dată cu numirea unui director interimar, să se ocupe de 
autorizarea sau acreditarea, stabilit statutul exact al acestei universităţi. Se pare că funcţionăm 
aşa într-un vid de legislaţie, şi o dată aprobată autorizarea sau acreditarea, putem discuta de 
toate elementele care s-au  expus aici. 

D-na secretar Cioban:-  această universitatea aşa cum funcţionează ea, mai bine sau 
mai rău, este acreditată pentru anumite cursuri, pentru celelalte urmează să fie acreditată. Se 
doreşte la ora actuală să se acceseze nişte fonduri. Era urgent la ora actuală să se schimbe sau 
să se actualizeze denumirea acestei unităţi, să nu mai  fie „populară”, să fie numit un director 
interimar având în vedere faptul că fosta d-nă director de acolo s-a pensionat cu data de 1 
noiembrie, iar acum trebuie încheiat anul financiar, etc. 

În legătură cu banii, vreau să informez consiliul că eu sunt aici de multă vreme şi 
niciodată nu s-au atribuit sume din bugetul local pentru că a fost acolo o conducere care s-a 
autofinanţat, bugetul nu a dat niciodată bani la această universitate, poate că trebuie, dar nu e 
treaba mea să apreciez acest lucru, iar faţă de statutul pe care îl au, din 1993, împreună cu dl. 
viceprimar l-am citit, este de fapt o pagină şi jumătate, atât cât se ştia pe vremea respectivă, 
este total caduc, şi ne-am angajat ca luna viitoare, în ianuarie,  să venim în faţa dvs. cu un statut 
în concordanţă cu legislaţia în vigoare, şi care să facă faţă unor eventuale cereri în ceea ce 
priveşte autorizările acreditările, accesarea de fonduri, etc.  

Dl. consilier Kolozsvari: - am impresia că foarte mulţi dintre noi avem o idee foarte 
vagă în legătură cu ce se ocupă această Universitate populară. Din cauza aceasta propun ca fie 
la şedinţa următoare, fie la şedinţa din februarie să se pregătească o informare asupra activităţii 
acestei universităţi, care apoi să înglobeze şi aceste propuneri făcute aici. Cred că este raţional 
în felul acesta. 

Dl. viceprimar Csegzi: - este un material depus deja la secretariat, dar o să facem 
copii să punem în dosar la fiecare  dintre dvs.  am pregătit aceste materiale. 

Dl. consilier Kolozsvari: - acestea fiind spuse, supun votului dvs. proiectul de 
hotărâre prezentat.   

Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 
Cine este pentru? – 20 voturi 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? – 1 abţinere (Bakos L.) 
Hotărârea a fost adoptată cu 20 de voturi pentru şi o abţinere. 
Punctul nr. 10 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind achiziţia unor clădiri aflate în proprietatea S.C. Energomur 

S.A. – societate în faliment: 
Dl. consilier Kolozsvari: - doamna secretar Cioban a semnat materialul cu obiecţie, 

nu există raport de specialitate.  Patru comisii au avizat pozitiv proiectul de hotărâre, comisia 
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juridică a propus discuţii în plen. Dacă doreşte preşedintele comisiei juridice să explice de ce s-
au dorit discuţii în plen.  

Dl. viceprimar Csegzi: - la câteva dintre comisii am fost, la unele nu am ajuns. Este 
vorba despre ideea că în şedinţa din luna noiembrie am  primit sarcina de a  continua analiza 
situaţiei patrimoniile la Energomur, ce ar putea fi interesante pentru consiliul local, pentru 
primăria Tîrgu-Mureş, această comisie numită de dv. a analizat situaţia, am discutat şi cu 
directorul economică, am discutat cu dl. primar situaţia financiară, că la urma urmei de aici 
pornesc o serie de probleme şi în acest context am propus două faze, două priorităţi în 
propuneri. Prima parte conţine clădirea centrală cu un fost atelier care ar putea să fie parte din 
Liceul de Artă unde ştim că sunt condiţii dificile de lucru şi aici am putea amenaja o parte din 
necesarul acestui liceu, cu directorul liceului am avut o discuţie, s-ar bucura foarte mult, 
evident că ce lipseşte aici ca să analizăm particular şi în amănunt cum ar putea clasele să apară, 
atelierele, etc. Dacă cereţi, putem să facem, dar cred că acest lucru ar putea să fie o altă fază, 
pentru că această clădire nu ar trebui să o lăsăm în mâna unei terţe părţi, pentru că este mai 
valoroasă şi din alt punct de vedere dacă nu găsim această aplicaţie, putem găsi altele, dacă 
sunt prioritare. Sunt două centrale termice mici care sunt astăzi în sistemul unitar şi reprezintă 
o importanţă din acest punct de vedere. Dacă nu le cumpărăm, atunci există riscul ca să 
cumpere iarăşi a terţa parte şi să avem conflicte în zona respectivă în ceea ce priveşte asigurare 
agentului termic la consumatori  şi faza a doua  sau grupul 2 de propuneri, sunt câteva centrale 
termice în jurul cărora există terenuri libere destul de mari, în proprietatea primăriei şi unde s-
ar putea pune în valoare politica de dezvoltare a parcărilor supraetajate sau a locuinţelor sociale 
sau amândouă împreună, pentru că există şi asemenea posibilitate, evident că se pune problema 
dacă avem bani pentru achiziţionare sau nu. În orice caz, va demara procedura de licitaţie, de 
valorificare din partea societăţii de insolvenţă, în luna ianuarie probabil, aşa că dacă noi, dacă 
nu ne interesează aceste clădiri, atunci dânşii le vor vinde. Se pare că este un interes destul de 
mare pentru o parte din acestea sau chiar şi pentru acestea despre care vorbim. 

Dl. consilier Kolozsvari: - doresc să precizez că această hotărâre este una de 
principiu,  pentru că va trebui să cuprindem bani în buget, va trebui să concretizăm nişte 
lucruri. Vă rog să consideraţi hotărârea ca una de principiu prin care ne exprimăm interesul 
pentru cumpărarea acestor imobile. 

Dl. consilier Peti: – în comisia juridică s-a discutat mult pe această temă, pe de o 
parte am fost de acord cu opinia d-nei secretar, lipseşte partea economică, justificarea, 
argumentarea necesităţii acestei achiziţionări, pentru că principiul cheltuirii eficiente a banilor 
publici trebuie să ne orienteze pe toţi şi niciodată până acum nu am votat nicio achiziţie de 
imobil fără a cunoaşte destinaţia efectivă şi specială pentru care facem acest lucru. Este un 
efort semnificativ al bugetului, nu pun în discuţie necesitatea de a achiziţiona terenuri şi clădiri 
în proprietatea municipiului Tîrgu-Mureş, dar noi în comisie am decis că am dori să cunoaştem 
costurile efective  de a amenaja în clădirea respectivă o unitate de învăţământ şi mai ales o  
comparaţie faţă de cele două variante – varianta achiziţiei unei alte clădiri sau a unei investiţii 
de tip green field, şi să vedem că este mult mai eficientă şi este bună pentru funcţionarea unei 
unităţi de învăţământ.  

Dl. consilier Kolozsvari: - tocmai de aceea discutăm şi de principiu, la art. 2 scrie că 
se aprobă în principiu. 

Dl. viceprimar Maior: - primul articol, se face comisia, ei analizează iar după ce 
ştim un preţ putem să spunem ce facem. Ce vom face începând de acolo, tot în consiliul local 
se prezintă. Eu spun să e foarte bine ticluită hotărârea. Un punct spune că avem o comisie, 
negociem pentru cele două  obiective, celălalt punct spune „în principiu de acord”, negociază şi 
pentru celelalte ca să nu mai venim încă o dată în consiliu, iar după o lună, două sau trei când 
s-a hotărât comisia şi a ajuns la un rezultat, revin şi se cumpără efectiv. 

D-na secretar Cioban: - nu este un caz ca oricare, pentru că nu este o achiziţie în 
înţelesul curent. Aici se vor organiza de către firma de insolvenţă, licitaţii. De asta nici nu am 
scris că se participă la licitaţie sau prin licitaţie publică, dar pentru că se creează această 
confuzie, eu v-aş propune să scriem exact aşa cum ar trebui, adică „se aprobă achiziţia în 
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condiţiile legii”. Asta înseamnă că reprezentantul municipiului sau comisia, se prezintă la o 
licitaţie care se organizează de firma de insolvenţă şi vine acolo cu o propunere de preţ a 
municipiului Tîrgu-Mureş, ca orice parte care se duce la o licitaţie, ca orice persoană  fizică sau 
juridică. Trebuie să aibă o ofertă fermă, merge la concurenţă cu cineva. La acea licitaţie se pot 
prezenta mai multe persoane sau nimeni. Licitaţia este una în sistem invers, în sensul că se 
porneşte de la un preţ  mai mare şi se tot scade. Noi avem interesul să fim de prima dată acolo  
ca să ajungem la un preţ cât mai mic care să-l dăm pentru ele. Dacă sunt probleme legate de 
valori, vreau să întrebaţi pe cei care le-au făcut,  dacă sunt mari sau mici, să vă consultaţi, 
pentru că sunt făcute de specialişti. Că preţul o fi mare, că o fi mic, e o problemă de apreciere 
la nivel de expertiză, dar vreau să ştie fiecare din noi că nu această comisie decide dacă se 
cumpără sau nu. Dvs. decideţi dacă municipiul participă sau nu la licitaţie cu aceste preţuri. 

Dl. consilier Kolozsvari: - cred că problemele au fost lămurite.     
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? – 20 voturi 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? – 1 abţinere (Peti A.) 
Hotărârea a fost adoptată cu 20 de voturi pentru şi o abţinere. 
Punctul nr. 11 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate, a caietului de sarcini, 

a comisiei de licitaţie şi membrii înlocuitori pentru concesionarea amplasamentului (teren) în 
suprafaţă de 632 mp, aparţinând domeniului public al Municipiului Tîrgu-Mureş, în scopul 
edificării unor construcţii: 

Dl. consilier Kolozsvari: - materialul a fost dezbătut în comisii, toate comisiile au 
avizat. Trebuie să numim doi consilieri şi doi membri înlocuitori. 

Dl. consilier Maior: - propun ca membrii pe domnii consilieri Todoran Liviu şi 
Mozes Levente.  

Ca supleanţi propun pe domnii consilieri Fărcaş Ioan şi Bakos Levente.   
Dl. consilier Kolozsvari: - supun la vot proiectul de hotărâre cu aceste propuneri 

făcute de dl. Maior. 
Cine este pentru? – 20 voturi 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? – 1 abţinere (Todoran L.) 
Hotărârea a fost adoptată cu 20 de voturi pentru şi o abţinere. 
Punctul nr. 12 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a terenului  

în suprafaţă de 12,5 mp aparţinând domeniului public al Municipiului Tîrgu-Mureş, a 
documentaţiei necesară pentru organizarea licitaţiei, a comisiei de licitaţie şi membrilor 
înlocuitori : 

Dl. consilier Kolozsvari: - şi la acest material trebuie propuşi reprezentanţi. 
Cu aceeaşi reprezentanţi din partea consiliului, ca şi la materialul precedent, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. 
Cine este pentru? – 21 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? –  
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi. 
Punctul nr. 13 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al 

municipiului Tîrgu-Mureş şi vânzarea terenului aferent unei construcţii, în suprafaţă de 108 mp 
situat în Tîrgu-Mureş str. G-ral Ion Dumitrache nr. 30: 

Dl. consilier Kolozsvari: - materialul  a fost avizat de toate comisiile, nefiind 
observaţii, supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? – 21 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? - 
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Cine se abţine? –  
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi. 
Punctul nr. 14 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind acceptarea unui teren, în suprafata de 146 mp, din Tîrgu-

Mureş  în proprietatea publică a Municipiului Tîrgu-Mureş de la Bartha Stefan: 
Dl. consilier Kolozsvari: - ştiţi foarte bine că acestea se referă la drumuri.  
Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 
Cine este pentru? – 21 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? –  
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi. 
Punctul nr. 15 a fost retras de pe ordinea de zi 
Punctul nr. 16 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Fişelor de evaluare pentru calcularea 

redevenţelor aferente contractelor de concesiune încheiate în anul 2012 : 
Dl. consilier Kolozsvari: - materialul  a fost avizat de toate comisiile, nefiind 

observaţii, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? – 21 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? –  
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi. 
Punctul nr. 17 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism ”Plan Urbanistic de 

Detaliu–studiu de amplasament pentru construire locuinţă unifamilială,  str. Avram Iancu, nr. 
60, ap.1” beneficiari Biriş Ioan şi Biriş Stela: 

Dl. consilier Kolozsvari: - materialul  a fost avizat de toate comisiile, nefiind 
observaţii, supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? – 21 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? –  
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi. 
Punctul nr. 18 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind modificarea articolului 1 din H.C.L.M. nr. 86 din 27 

martie 2008 privind aprobarea proiectului „Modernizare străzi în municipiul Tîrgu-Mureş”: 
Dl. consilier Kolozsvari: - materialul  a fost avizat de comisia de buget finanţe, 

pentru că se referă la anumite schimbări în sume doar, nu schimbări de poziţii, respectiv cu 
TVA 19%, respectiv 24%.  

Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 
Cine este pentru? – 21 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? –  
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi. 
Punctul nr. 19 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind modificarea articolului 2 şi articolului 3 din H.C.L.M.  nr. 

441/19 noiembrie 2009, referitoare la susţinerea cererii de finanţare pentru proiectul 
„Modernizare şi Reamenajare spaţii publice de agrement  Platoul Corneşti din Tîrgu-Mureş”: 

Dl. consilier Kolozsvari: - este vorba de anumite schimbări în secţiuni de sursă de 
finanţare, fără ca să se schimbe esenţa lucrurilor. Materialul  a fost avizat de comisia de buget-
finanţe, nefiind observaţii, supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? – 21 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? –  
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi. 
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Punctul nr. 20 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind concesionarea directă către S.C. CAD MASTER S.R.L., a 

terenului în suprafaţă de 52 mp., teren aflat în proprietatea Municipiului Tîrgu-Mureş: 
Dl. consilier Kolozsvari: - materialul  este avizat de toate comisiile, nefiind 

observaţii, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? – 21 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? –  
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi. 
 
Materiale în regim de urgenţă  
 
Punctul nr. 1 – regim de urgenţă 
Proiect de hotărâre privind desemnarea d-rei  Gabriela Oşan, director la Direcţia 

Şcoli, în calitate de reprezentant al Consiliului Local Municipal Tîrgu Mureş, în Consiliul de 
administraţie al Palatului Copiilor din Tîrgu Mureş 

Dl. consilier Kolozsvari: - este vorba despre fostul Palat al pionierilor. 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? – 21 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? –  
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi. 
Am şi aici o observaţie aşa cum a fost şi în cazul Universităţii Populare, să primim o 

informare la şedinţa următoare, cu ce activităţi desfăşoară această instituţie. 
Punctul nr. 2 - regim de urgenţă 
Proiect de hotărâre privind concesionarea prin completare a unui teren  în suprafaţă 

de 9,80 mp. către dl.  SITA IOAN, teren aflat în proprietatea Municipiului Tîrgu-Mureş, în 
vederea închiderii terasei existente şi extindere: 

Dl. consilier Kolozsvari: - comisiile au avizat materialul, este vorba despre o terasă 
la Week-end. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? – 20 voturi  
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? – 1 abţinere (Sita I.) 
Hotărârea a fost adoptată cu 20 de voturi pentru şi o abţinere. 
Punctul nr. 3 - regim de urgenţă 
Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism ”Plan Urbanistic 

Zonal-stabilire reglementări urbanistice în vederea construirii unui imobil locuinţe colective cu 
parter comercial S+P+4E+R, str. Bartok Bela, nr.2” cu regulamentul local de urbanism aferent 
beneficiar SC „Farmaceutica B&B” SRL. 

Dl. consilier Kolozsvari: - cu nota d-nei secretar, comisiile au avizat materialul cu 
această notă. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? – 20 voturi  
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? – 1 abţinere (Benedek I.) 
Hotărârea a fost adoptată cu 20 de voturi pentru şi o abţinere. 
Punctul nr. 4 - regim de urgenţă 
Proiect de hotărâre privind trecerea unui teren în suprafaţă de 241 mp din totalul de 

3200 mp, teren extravilan din Tg. Mureş, jud. Mureş în proprietatea publică a Municipiului Tg. 
Mureş de la PÁL IGNÁC, administrator al S.C. ANI CONSTRUCT S.R.L.: 

Dl. consilier Kolozsvari: - este tot pentru străzi.  
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
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Cine este pentru? – 21 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? –  
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi. 
În dosare avem o informare privind proiectele cu finanţare nerambursabilă la nivelul 

municipiului Tîrgu-Mureş. Această informare a fost cerută de comisia de buget finanţe la 
ultima şedinţă, am primit această informare. Eu v-aş recomanda să o citiţi, pentru că sunt multe 
proiecte în curs şi e bine să le cunoaştem, cu atât mai mult cu cât în viitor sper să putem aborda 
şi mai multe proiecte. 

Punctul nr. 5 – regim de urgenţă 
Proiect de hotărâre privind  modificarea şi completarea H.C.L.  nr. 113/2008: 
Dl. consilier Kolozsvari: - probabil d-na Kiss ne poate lămuri despre ce este vorba, 

în fond, nu este vorba  de mărirea sumei, este vorba de reaşezări între poziţii. 
Dl. consilier David: - la poziţia 3, ce înseamnă Proiect Integrat de Dezvoltare 

Urbană? 
D-na Dana Ijac: - este proiectul finanţat prin POR Axa 1 pentru politici de 

dezvoltare urbană. Municipiul Tîrgu-Mureş are alocată suma de 14,8 mil. Euro fonduri 
nerambursabile. avem 3 contracte semnate. 

Dl. consilier David: - 7 milioane 200 contribuţie proprie? 7,2 milioane e 2%? 
D-na Dana Ijac: - este vorba şi de cheltuielile neeligibile care includ  TVA-ul sau 

alte costuri necesare implementării proiectului. 
Dl. consilier Kolozsvari:- nu 7 mil. 200 trebuie să dăm noi. Valoarea împrumutului 

este de 7 mil. 200. 
D-na Kiss Imola: - … ce trebuie plătit pentru derularea acestui proiect. 
Dl. consilier Kolozsvari: - TVA-ul este de plătit de către noi, nu este acoperit din 

fonduri.  
Dl. consilier David: - trebuia să ne dea o situaţie cu cele 7 proiecte şi să spună la 

fiecare care este contribuţia proprie, ce înseamnă 7 mil. 200. 
Dl. consilier Kolozsvari: - este în spate, la punctul nr. 3, Proiect Integrat de 

Dezvoltare Urbană, valoarea totală 61,121 milioane, din care 60 mil. valoarea grantului, 
contribuţie proprie – 1,2 milioane, 10% din valoarea totală – 6 milioane, deci  valoarea 
împrumutului, în total 7,2 milioane din 61 milioane. 

Dl. consilier David: - contribuţie proprie – 1,2. Ce înseamnă restul de 6? 
D-na director Kiss: - am inclus TVA-ul şi o parte  
Dl. consilier Kolozsvari: - nu vă supăraţi, dar nu este un răspuns că „deja am votat 

acest lucru”, v-aş ruga să ne lămuriţi. Într-adevăr scrie  valoarea grantului,  contribuţie proprie, 
iar pe urmă scrie 10% din valoarea totală. Ce înseamnă 10%? 

D-na director Kiss: - contribuţia proprie înseamnă procentul de contribuţie proprie + 
TVA-ul, iar la anumite proiecte noi am mai pus 10% din valoarea totală a proiectului pentru a 
derula mai uşor acest proiect. Contractul este credit-punte, în sensul că atunci când ni se 
rambursează banii de către ministere sau de aceste fonduri, aceşti bani noi îi putem folosi 
pentru investiţiile mari. 

Dl. consilier Kolozsvari: - noi avem o contribuţie proprie care spune conform acestor 
proiecte. Dincolo  de acest lucru, noi am prevăzut într-o  hotărâre mai înainte un fel de credit 
de cont curent pentru derularea lucrării, care ulterior când reprimim se va folosi pentru alte 
proiecte. 

În felul acesta să apară o explicaţie, fiindcă altfel nu se înţelege despre ce este vorba. 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? – 21 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? –  
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi. 
Punctul nr. 6 – regim de urgenţă 
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Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanţării în valoare de 2% din valoare 
proiectului „Reabilitare sit poluat istoric IAZ Batal de deşeuri 30 ha – Tîrgu-Mureş”: 

Dl. consilier Kolozsvari: - cunoaştem despre ce este vorba fiindcă am discutat destul 
de mult. 

Dl. consilier Peti: - ieri la şedinţa Guvernului am actualizat lista cu investiţiile care 
urmează a fi finanţate, deci, săptămâna viitoare va apărea în Monitorul Oficial proiectul acesta 
este inclus, aşteptăm din partea primăriei să-şi facă treaba, ministerul şi-a făcut-o. Sigur este 
asigurată finanţarea.  

Dl. consilier Kolozsvari: - ce sarcină revine primăriei, respectiv consiliului local, în 
momentul de faţă, după avizare?  Noi alocăm această contribuţie, în afară de asta trebuie să 
mai facem ceva? 

Dl. consilier Peti: - a fost verificat proiectul în prima versiune şi experţii de la 
Comisia Europeană au avut câteva solicitări, clarificări pe care aşteptăm să le trimiteţi. Este la 
nivel tehnic. 

D-na Dana Ijac: - în perioada noiembrie – decembrie Primăria a iniţiat toate 
demersurile pentru modificarea  avizelor, de pe Azomureş pe Minicipiul Tîrgu-Mureş: Avizul 
de la Ape, Mediu, Certificatul de urbanism. 

În proiectele de hotărâri iniţiate astăzi se modifică practic forma documentelor în 
conformitate cu cerinţele Ministerului Mediului, POS Mediu care se referă la terenul pus la 
dispoziţia proiectului , cofinanţarea şi SF-ul la secţiunea costuri eligibile. Au fost refăcute 
anumite secţiuni întrucât studiile au arătat că 0,05% din materialele aflate în batal s-au depus 
după privatizare. Prin urmare, costurile au fost estimate la aproximativ 14.000 Euro care au 
trebuit declarate neeligibile.  

Dl. viceprimar Csegzi: - vreau să spun că suntem într-un dialog normal. Nu s-a 
întâmplat nimic în afară de faptul că acest document despre care vorbeşte d-na Ijac, a venit la 
noi în urmă cu două sau trei zile, la care am reacţionat în urma analizelor ni se cer nişte 
modificări de formă pe care le  clarificăm în această şedinţă. Pe de altă parte, cei de la 
consultanţă sunt în concediu iar noi acum dialogăm cu telefoane închise la acest capitol, dar 
până la 5 ianuarie sigur vor fi documentele la minister. 

Dl. consilier Kolozsvari: - supun la vot proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? – 19 voturi 
Cine este împotrivă? – 
Cine se abţine? – 2 abţineri (David C., Torzsok S.) 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi pentru şi 2 abţineri. 
Punctul nr. 7 – regim de urgenţă 
Proiect de hotărâre privind punerea la dispozitia proiectului „Reabilitare sit poluat 

istoric IAZ Batal de deşeuri 30 ha – Tîrgu-Mureş” a terenului pentru reabilitarea noilor 
investiţii aferente acestuia: 

Dl. viceprimar Maior: - la acest material, la punctul 3, trebuie să numim un 
membru. Eu îl propun pe dl. Csegzi Sandor. 

Dl. consilier Kolozsvari: - cu această propunere, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? – 21 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? – 
Cine se abţine? – 
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi. 
Punctul nr. 8 – regim de urgenţă 
Proiect de hotărâre privind modificarea art. 1 din Hotărârea Consiliului Local nr. 259 

din 30.06.2011 referitoare la aprobarea Studiului de Fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru proiectul „Reabilitare sit poluat istoric IAZ Batal de deşeuri 30 ha – Tîrgu-
Mureş”: 

Dl. consilier Kolozsvari: - supun la vot proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? – 20 voturi 
Cine este împotrivă? – 
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Cine se abţine? – 1 abţinere  (Torzsok S.) 
Hotărârea a fost adoptată cu 20 de voturi pentru şi o abţinere. 
Punctul nr. 9 – regim de urgenţă 
Proiect de hotărâre privind aprobarea unor tarife de închiriere şi a orarului de 

funcţionare  pe anul 2012, din Complexul de Agrement şi Sport Mureşul  pentru bazinul 
olimpic acoperit:  

Dl. consilier Kolozsvari: - înainte de şedinţă am studiat acest material  şi am 
considerat că este o propunere raţional făcută. Dacă nu sunt observaţii, supun la vot proiectul 
de hotărâre. 

Cine este pentru? – 19 voturi 
Cine este împotrivă? – 
Cine se abţine? – 2 abţineri (Ceontea C., Pui S.) 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi pentru şi 2 abţineri. 
Dl. consilier Peti: - la începutul şedinţei am votat includerea pe ordinea de zi a unui 

material în regim de urgenţă. Înainte de votarea ordinii de zi completate, nu puteam să luăm o 
hotărâre, din punctul meu de vedere la regim urgenţă 10, să votăm acum hotărârea. 

Punctul nr. 10 – regim de urgenţă 
Proiect de hotărâre privind demararea procedurilor legale pentru schimbarea 

denumirii Şcolii Generale nr. 2, precum şi a unei alte unităţi şcolare în  „dr. Emil Dandea”: 
Dl. consilier Kolozsvari: - hotărârea am votat-o la început şi este corectă şi legală. 

Că spunem că e punctul nr. 10 în regim de urgenţă, de aceea am cerut acordul dv. ca să 
începem cu acesta, pentru că celelalte puncte ştiam că vor merge rapid şi uşor. Cred, doamnă 
secretar, că procedura a fost legală. 

D-na secretar Cioban: - s-a şi votat între timp, noi o consemnăm aşa cum s-a 
desfăşurat această şedinţă.  

Dl. Primar Florea: - vreau să vă mulţumesc pentru modul în care s-au desfăşurat 
şedinţele consiliului local, într-o ţinută cum cred că ne-am dori cu toţii, şi anume, prezentând 
interesul oraşului pe primul plan. Cu puţine excepţii, pot să declar că am fost satisfăcuţi de 
modul în care aţi procedat, regret că PSD-ul înţelege să pună politicul mai presus de interesul 
oraşului şi suntem în situaţia de a funcţiona cu 2 consilieri mai puţin, sper că anul 2012 le va da 
posibilitatea să facă acest lucru. Oricum, ne aşteaptă anul viitor cu o preocupare suplimentară 
vis-a-vis de a anticipa şi a găsi soluţii privind bugetul, să facem un buget încât să-l putem 
adapta din mers, în cazul unor probleme care suntem conştienţi că pot să apară, la fel vreau să-
mi menţin o apreciere faţă de poziţiile foarte clare şi ferme care aţi fost alături de noi, chiar 
prezentând nişte propuneri curajoase şi care cred că la Tîrgu-Mureş pot demonstra, cel puţin 
consiliul local spre deosebire de alte instituţii sau la nivel de fracţiuni guvernamentale, în care 
redeschiderea sau reaşezarea administrativă sau poziţiile oraşului, v-aţi manifestat că le puneţi 
mai presus de orice alte lucruri. Cu toţii ne dăm seama că viitorul aşa cum îl creionăm pentru 
Tîrgu-Mureş, ne aşteaptă o perioadă de mare înţelepciune de care trebuie să dăm dovadă  în 
abordarea unor probleme care nu mai pot suporta amânări foarte mari. Că se numesc probleme 
de evoluţia învăţământului, culturii, de tot ce înseamnă repere ale Târgu-Mureşului, starea lui 
în viitor într-o anumită poziţie, cred că toată lumea gândeşte la fel. Cred că efortul suplimentar 
va trebui să fie şi în partea unor ministere care ar trebui să demonstreze ca într-un oraş pilot, ca 
un oraş care în ceea ce este anunţată descentralizarea şi aducerea deciziilor locale, să fie 
posibil. 

Regret, domnule Peti, că trebuie să vă reamintesc că v-aţi angajat în faţa consiliului 
local, în numele ministerului unde vă desfăşuraţi activitatea, că daţi o soluţie. Mă refer şi la 
ceilalţi care aveţi contacte la nivel de Bucureşti, în sensul că am cerut pentru anul viitor şi vă 
apreciez grija pentru banul public, dar e una să fie contribuţia oraşului de aproximativ 120 
miliarde sau de 3 miliarde, sau 4. V-am cerut, domnule Peti, şi v-am văzut preocupat de o serie 
de lucruri şi v-am cerut în numele unei comisii reunite la Tîrgu-Mureş să anunţaţi şi ministrul 
şi să luaţi o decizie, dacă interesul oraşului pentru staţia de transfer poate fi găsită o formulă 
mult mai convenabilă pentru oraş. Probabil că îmi daţi răspunsul la partea a doua a lucrării 
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pentru că eu dacă aş fi fost cu un răspuns favorabil, îl ştiaţi de la BBS, nu numai de la agenţiile 
de ştiri româneşti. Vă rog să mă credeţi toţi cei care aveţi contacte, vă repet acest lucru. Anul 
2012 poate fi un an care poate ţine oraşul. Cel puţin la nivel de consiliu, avem obligaţia de a 
lupta ca acest oraş să fie pe primul plan. Interesul partinic poate să coboare pe plan 2 în această 
etapă, dar la ce se anunţă şi ce vedem vis-a-vis de relaţia cu Consiliul Judeţean, nu pot fi 
epuizate modalităţile de dialog, dar şi de probleme rezolvate. Asta vă rog ca o temă importantă 
pentru 2012, în rest, mulţumiri pentru modul în care aţi promovat hotărâri, nu pot să spun că 
nicio hotărâre nu a fost amânată nepermis sau neluată, sau votată în ciudă şi aici consiliul 
merită toată  aprecierea şi cred că aşa e corect să fim în continuare. 

Vă doresc Sărbători Fericite! 
A plecat dl. consilier Torzsok Sandor – sunt prezenţi 20 consilieri locali. 
 
A.G.A. – S.C. ADMINISTRATOR IMOBILE ŞI PIEŢE S.R.L. 
 
 
Adunarea Generală a Acţionarilor -  SC Locativ SA 
 
Dl. consilier Kolozsvari:  - vă rog să faceţi propuneri pentru preşedinte de şedinţă 
Dl. viceprimar Csegzi: - întrucât se va discuta bugetul, aş propune să fie tot dl. 

Kolozsvari. 
Dl. consilier Kolozsvari: - mulţumesc pentru încredere.  
Supun la vot propunerea care s-a făcut. 
Cine este pentru? – 20 voturi 
Cine este împotrivă? – 
Cine se abţine? –  
În unanimitate a fost ales dl. consilier Kolozsvari Zoltan preşedinte al şedinţei 

viitoare. 
Dl. consilier Kolozsvari: - permiteţi-mi aşa cum am făcut de mulţi ani la sfârşitul 

şedinţei din decembrie, să vă mulţumesc pentru atmosfera plăcută de lucru în consiliul local, eu 
cred că am încercat după posibilităţile noastre să satisfacem cerinţele acestui oraş, aş fi foarte 
bucuros dacă aş reuşi să văd o dezvoltare mai dinamică a oraşului, ceea ce ne lipseşte. Cred că 
suntem pe pragul unor acţiuni care ne pot sălta în această privinţă, mie acest oraş îmi este 
extrem de drag, nu numai eu m-am născut aici, ci şi generaţii întregi. De asemenea, cred că 
trebuie fiecare să încercăm să impunem o atmosferă pentru consiliu în rândul populaţiei, să se 
înţeleagă că noi numai atunci putem face ceva, numai atunci putem lucra dacă primim acest 
sprijin. Cu acestea, vă urez Crăciun Fericit şi An Nou fericit! 
 

Nemaifiind alte discuţii la ordinea de zi, lucrările şedinţei ordinare a consiliului local 
se încheie. 

 
dl. consilier Kolozsvari Zoltan – preşedinte de şedinţă ___________ 
jrs. Cioban Maria – Secretarul Municipiului Tîrgu-Mureş ________ 
 

 


